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Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Alexander Ternström
Kassör Elias Rangert

Sekreterare Elin Gustafsson
Skyddsombud Elin ”Lo” Ekstedt

Informationsansvarig Jakob Fredby
Ordförande DP Viktor Rolf
Ordförande F6 Isa Sundèn

Ordförande FnollK Gabriella Hogmalm
Ordförande SNF Nils Grimbeck
Ordförande Foc Nicolas Renaudo

Ordförande FARM Mikael Eriksson
Ordförande i TalP Oskar Jonsson till och med §7 helikoptern

§1 Mötets öppnande Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Viktor Rolf väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Alexander: Skrivit ut städschema och skickat serveringstillstånd, skrivit verk-
samhetsplan och gått på möte där de diskuterat kåren och verksamhetsplaner.
Kåren funderar på att köpa in ”Voteit” för att lättare räkna röster, om de gör
detta är det något vi kan använda på sektionsmötet.
Elin E: SU, arbetskväll, arbetsmiljörond i labblokaler, ventilation funkar inte
riktigt där. Har haft möte med SYV och PA för F och TM.
Elin G: Trött, arrade gasque igår så blev rätt sent, har inte gjort så mycket
styretarbete i veckan men i övrigt är det bra.
Elias: Bra med mig, har kommit in lite grejer för JämF men det tar vi nästa
vecka.
Jakob: Skickat nyhetsbrev och varit på arbetskväll.

§4.2 DP Bra med oss, klara med mottagning, lite ledsamt men taggar att komma igång
med vanliga arbetet.

§4.3 F6 Bra med oss, taggade på avtackning, både för det är kul men också för att
mottagningen är över sen.

§4.4 FnollK Varit sjuka, slutspurt på mottagning, kul men samtidigt tråkigt.

§4.5 SNF Varit sjuk i typ en vecka, kommit igång med SNF, träffade KFM representanter
igår och det kändes som en bra start.

§4.6 Foc Lite sådär, lite sjukdom, en nedbrunnen lägenhet.
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§4.7 FARM Klara med mottagning, nu är det mässa i fokus, lite aspningen börjar också
planeras.

§5 Mottagningen hittills Rullar på, F6 lagar mat. De andra är nästan klara vilket är skönt.

§6 Sektionsmöte Vi ska bestämma datum för nästa sektionsmöte, förslagsvis onsdag 2:a okto-
ber. Det är onsdag i LV 5, inte torsdag LV 6 då det är omtentavecka. Några
styretmedlemmar är borta då så torsdag den 3:e blir det istället. DP lagar mat
till första mötet och F6 till mötet i LP 2, till våren så lagar först Foc i LP 3
och FnollK lagar till LP 4. Vi har fått in två motioner hittills, utifall att det
skulle komma fler bokar vi in ett extra styrelsemöte för att svara på motioner
tisdag den 24:e september.

§7 Helikoptern Elias har pratat med bilnisse och gamla kassörer om bokningsavgiften som
faktureras till föreningar och kommittéer, dessa pengar överförs endast internt
mellan olika sektionsorgan. Elias ger därför förslag att slopa den och istället
sätta in en hårdare straffavgift om bilen bokas i föreningens namn för privat-
bruk. Styret tycker det är bra ide.
Beslut: Att slopa bokningsavgiften för helikoptern för föreningar och kommit-
téer.

§8 Jämlikhetsråds
representant

När Nils satt som ordförande i JämF valde de honom till jämlikhetsråds repre-
sentant, nu tas dessa beslut på styretmöten. Nils sitter gärna kvar om han har
styrelsens förtroende.
Beslut: Att välja in Nils Grimbeck till jämlikhetsråds representant.

§9 Teambuilding Alexander har kollat på escaperoom och det finns två som ligger under 300kr.
På en av dessa kan man vara 7-20 personer samtidigt. Förmiddagen den 29:e
kan bli svår för många, så Alexander ska se om man kan boka in eftermiddagen
istället.

§10 Verksamhetsplanen I tisdags skrevs ett utkast till detta års verksamhetsplan. Till punkten om Focus
expansion föreslås en arbetsgrupp för hur vi som bäst kan utnyttja den extra
ytan där då några representanter från DP, några intresserad och någon från
styret, Marcus är med. Detta för att vi då är förberedda när vi väl får Hilbert
och förändringar kan genomföras direkt. DP har redan lite planer på vad de
vill göra och tycker att det är överdrivet att det ska sättas in en arbetsgrupp.
De håller med om att ett formulär bör skickas ut till sektionsmedlemmar där
de kan svara på vad man önska se i Hilbert.
Övriga punkter förklaras och även hur vi tänkt med uppbyggnaden eftersom
den skiljer sig från tidigare verksamhetsplaner som mer varit en checklista.
Detta för att ett av våra mål i år är att jobba mer långsiktigt och göra det
lättare för kommande styren att fortsätta jobba med punkterna.

§11 Äskningar

§11.1 Växter på focus försök
2

Förra året ville Växteriet skaffa många små växter till Focus men fick endast en
stor växt. Tanken nu är återigen att köpa många små växter men att namnge
dem samt koppla dem till den sektionsmedlem som planerat växten. På detta
sätt blir det mer personligt och övriga sektionsmedlemmar förväntas då vara
mer försiktiga och omhändertagnade av växten. Förmodligen kommer några
ändå dö och om det är många växter blir det mycket att flytta runt när man
t.ex. ska plugga. Samtidigt är det positivt att de är lätta att flytta eftersom
man fick lägga ner själ och hjärta i att flytta den förra samt att den gick sönder
i en flytt. Frågan är om man kan sätta upp som maskeringstejp med blomlådor
så att det sätts närmare fönstret för att inte ha på borden eller endast ha på
bordet närmast fönstret så det fortfarande finns pluggplats? Styret tycker att
Växteriet i samrådan med DP får komma överens om vart de ska stå.
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Beslut: Att godkänna äskningen på 2500 kr för nya växter till Focus.

§12 Övriga frågor

§12.1 Påminnelser Fyll i länken med vilka tider ni kan ta kort så att vi kan boka en tid med Foton,
man loggar in med sitt namn. Det är PA möte imorgon 14-15 i styretrummet.
Den 26:e september har ett möte med GS-styret bokats in för att tala om hur
vi vill att vårt samarbete går till. Det kommer vara i deras styrelserum.

§12.2 Helikoptern nästa helg Nästa helg ska kärnstyret på teambuilding och använder gärna helikoptern om
ingen annan gör det. Det verkar inte vara någon som behöver den så det funkar.

§12.3 Styretrummet Det är oklart när styretrummet används samt av vem, så vi gör en kalender
där man tydligare kan se bokningar av styrelserummet. GU har någon dag men
det är oklart när, SNF försöker ta tisdagar. DP har på måndagar, styrelsen
torsdagar.

§12.4 Zoom Vi har haft Zoom uppe nästintill varje möte då detta är opraktiskt uppmanar
vi till att skicka vice om man inte kan närvara. Om det är en fråga man är
intresserad av eller har åsikter kring kan man höra av sig till någon i kärnstyret
eller meddela tidigare än på dagen att man vill vara med på Zoom.

§13 Mötets avslutande Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:00!
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